

អេសាយ 62 សកល 21-ថ្ងៃនៃការអធិស្ឋាន និងការតមអាហារ (ថ្ងៃទី 7-28 ខែឧសភា ឆ្នាំ 2023)

ចូលរួមជាមួយអ្នកដទៃជាង 1 លាននាក់ដែលនឹងចូលរួមក្នុងការអធិស្ឋានសម្រាប់អ៊ីស្រាអែលយ៉ាងហោចណាស់ 1 ម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃសម្រាប់រយៈពេល 21 ថ្ងៃ (ថ្ងៃទី 7-28 ឧសភា) សម្រាប់ការបង្កើនការសន្យានិងផែនការនៃសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ព្រះសម្រាប់ក្រុងយេរូសាឡឹមនិងអ៊ីស្រាអែល។ អ្នកខ្លះនឹងអធិស្ឋានតែម្នាក់ឯង ហើយអ្នកខ្លះទៀតនឹងអធិស្ឋានជាមួយនឹង **2 ឬច្រើនជាងនេះ (Mt. 18:20)—និមិត្ត ឬផ្ទាល់—នៅក្នុងផ្ទះ ការិយាល័យ បន្ទប់ស្នាក់នៅ ឬនៅព្រះវិហាររបស់ពួកគេ។**

ការសហការរបស់ក្រសួងជាច្រើនពាន់—រួមទាំង Lou Engle, Jason Hubbard, Mike Bickle—បានប្រមូល អ្នកជឿ 1 លាននាក់ ឱ្យចូលរួមក្នុង សន្និបាតដ៏ឧត្តាហ៍សកល មួយ (ថ្ងៃទី 7-28 ឧសភា) ដើម្បីតមអាហារតាមរបៀបផ្សេងៗ និងអធិស្ឋានសម្រាប់គោលបំណងរបស់ព្រះអម្ចាស់សម្រាប់អ៊ីស្រាអែល និងដើម្បី សុំឱ្យទ្រង់បង្កើនអង្គការអង្គរករចំនួន 100 លាននាក់សម្រាប់អ៊ីស្រាអែល តាមការសន្យារបស់ទ្រង់នៅក្នុងអេសាយ 62:6 ដើម្បីអធិបតេយ្យ "កំណត់" "តែងតាំង" ឬ "សម្គាល់" អ្នកអង្វរដែលនឹងរំលឹកព្រះអម្ចាស់អំពីការសន្យារបស់ ទ្រង់ ។

6 ឱក្រុងយេរូសាឡឹមអើយ នៅលើកំផែងរបស់អ្នក យើងបានតែងតាំង អ្នក យាម។ ពេញមួយថ្ងៃ និងពេញមួយយប់ ពួកគេនឹងមិននៅស្ងៀមឡើយ។ អ្នក រាល់ គ្នា ដែលរំលឹកដល់ ព្រះអម្ចាស់ កុំឈប់សម្រាកឡើយ។ ៧ ហើយកុំឱ្យគាត់សម្រាកឡើយ ដរាបដល់ទ្រង់បានធ្វើឱ្យក្រុងយេរូសាឡឹមជាទីសរសើរនៅផែនដី [នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមកវិញ]។ (អេ. ៦២:៦-៧, NAS)

ក្នុងរយៈពេល 3 សប្តាហ៍ដំបូងនៃការប្រកាសតមអាហារនេះនៅថ្ងៃទី 7 ខែមីនា ជាង 1 លាននាក់ ត្រូវបានកំណត់ដើម្បីចូលរួមតាមរបៀបផ្សេងៗ។ ត្រឹមថ្ងៃទី 7 ខែឧសភា មនុស្សច្រើនជាង 1 លាននាក់ នឹងចូលរួមក្នុងការតមអាហាររយៈពេល 21 ថ្ងៃនេះតាមវីដេអូផ្សេងៗគ្នា (អ្នកខ្លះនឹងតមមន្ត ខ្លះតមបន្ត ឬទឹកផ្លែឈើ ឬញ៉ាំអាហារមួយពេលក្នុងមួយថ្ងៃ ហើយខ្លះទៀតនឹង "តមប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ" ជំនួសឱ្យ អាហារជាដើម) ។

បន្ទប់ អធិស្ឋាន IHOPKC ប្តេជ្ញាថាបង្គំ និងអធិស្ឋានឥតឈប់ឈរ 24/7 សម្រាប់រយៈពេល 3 សប្តាហ៍ (ថ្ងៃទី 7-28 ឧសភា) សម្រាប់អ៊ីស្រាអែល។ បុគ្គលិកក្រសួងពេញម៉ោងរបស់ IHOPKC ជាង 300 នាក់បានប្តេជ្ញាចិត្តផ្តល់ការនៅក្នុងបន្ទប់អធិស្ឋានរបស់យើងរយៈពេល 6-12 ម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃសម្រាប់រយៈពេល 21 ថ្ងៃ។ ខ្ញុំមានអំណរគុណចំពោះការឆ្លើយតបរបស់ពួកគេក្នុងការលះលង់ទំនួលខុសត្រូវធម្មតាជាច្រើនរបស់ពួកគេដើម្បីធ្វើកិច្ចការនេះ! បន្ទប់អធិស្ឋាន IHOPKC គ្រាន់តែជាមជ្ឈមណ្ឌលមួយក្នុងចំណោម មជ្ឈមណ្ឌលជាច្រើន ដែលចូលរួមក្នុងរឿងនេះ។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីរបៀបដែលព្រះវិហារ ឬក្រសួងរបស់អ្នកអាចជាមជ្ឈមណ្ឌល សូមមើល Isaiah62Fast.com ឬ ទំព័រ Facebook របស់ Isaiah 62 Fast (<https://rb.gy/8orcjp>)។

អ៊ី សាយ ៦២ [Fast.com](https://www.fast.com) គេហទំព័រកំណត់អង្គការសញ្ញាណព្រះវិហារ ក្រសួង ការសិក្សាព្រះគម្ពីរ ក្រុមយុវជន។ ដែលមានបំណងចង់ក្លាយជា "មជ្ឈមណ្ឌល" ដែលផ្តល់ធនធានក្នុងក្រសួង ការទំនាក់ទំនងទៀងទាត់។

ប្រសិនបើអ្នកចង់បានព័ត៌មានអំពីព្រះវិហារ ឬក្រសួងរបស់អ្នកដែលបានរាយនៅលើ [Isaiah62Fast.com](https://www.isaiah62fast.com), បន្ទាប់មកចុចលើកំណត់សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។

[Isaiah62Fast.com](https://www.isaiah62fast.com) មិនដោះស្រាយ មុខតំណែង eschatological ណាមួយទេ ប៉ុន្តែហៅអ្នកដើមកពីគ្រប់មុខតំណែងឱ្យចូលរួម។

ហេតុអ្វី 100 លាន?

ជាច្រើនឆ្នាំមកនេះ ព្រះអម្ចាស់បានប្រទានឱ្យមនុស្សផ្សេងៗនូវចំនួន 100 លាននាក់ ជាអ្នកអង្វរអ៊ីស្រាអែលតាមវីដេអូផ្សេងៗ។ Eric Watt, Jason Hubbard (IPC) និងក្រុមការងារបានទៅលេង IHOPKC ជាច្រើនដងក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំថ្មីៗនេះ។ ពួកគេក៏ណាង និងជ្រាបយល់ទាក់ទងទៅទៀតទាក់ទងជាមួយអ្នកដឹកនាំដែលត្រួតពិនិត្យ បណ្តាញអធិស្ឋាន 5,000+ ដែលរួមបញ្ចូលទាំងអ្នកជឿ 130 លាននាក់ (ដំបូងឡើយខ្ញុំបានរកឃើញចំនួនទាំងនោះពីបារាំងនឹងជឿ)។ នៅក្នុងដំណើរទស្សនកិច្ចនាពេលថ្មីៗនេះ (ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2022) ពួកគេបានចែករំលែកថា មេដឹកនាំនៃបណ្តាញអធិស្ឋាន 5,000+ នេះ និងអង្គការ 130 លាននាក់ដែលភ្ជាប់ជាមួយពួកគេនឹងឈរមុខ ដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់តំបន់ដូចគ្នានៃផែនដី 4 ដងក្នុងឆ្នាំ 2023 នៅក្នុងគំនិតផ្តួចផ្តើមរបស់កម្មសកល។ ហៅថា 110cities.com ។ ខ្ញុំមានការហួសចិត្ត នៅពេលខ្ញុំចាត់ទុកថា នេះជា លើកដំបូងក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ ដែលអ្នកជឿជាង 100 លាននាក់នឹងអធិស្ឋានសម្រាប់តំបន់ភូមិសាស្ត្រដូចគ្នាជាមួយគ្នាក្នុងថ្ងៃតែមួយ 4 ដងក្នុងមួយឆ្នាំ (សូមមើល យ៉ូហាន 17:21-23) ។

100 លាននាក់ទាំងនេះបានអធិស្ឋានសម្រាប់ ប្រទេសចិន នៅថ្ងៃទី 22 ខែមករាឆ្នាំ 2023 ។ ពួកគេនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ មជ្ឈិមបូព៌ា នៅថ្ងៃទី 17 ខែមេសាសម្រាប់ អ៊ីស្រាអែលនៅថ្ងៃទី 28 ខែឧសភា និងសម្រាប់ ប្រទេសឥណ្ឌា នៅថ្ងៃទី 31 ខែតុលា។ អ្នកជឿចំនួន 100 លាននាក់នេះមានការប្តេជ្ញាចិត្តយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះព្រះយេស៊ូវនិងគណៈកម្មាធិដ៏អស្ចារ្យ។ ប៉ុន្តែពួកគេជាច្រើន មិនទាន់បានភ្ជាប់ជាមួយនឹងគោលបំណងព្រះគម្ពីររបស់ព្រះអម្ចាស់សម្រាប់អ៊ីស្រាអែលនៅឡើយ។ ប៉ុន្តែសម្រាប់មួយថ្ងៃ (ថ្ងៃទី 28 ឧសភា) មនុស្ស 100 លាននាក់នេះនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ៊ីស្រាអែលដូចដែលពួកគេបានធ្វើសម្រាប់ប្រទេសចិននៅថ្ងៃទី 22 ខែមករា។ ប៉ុន្តែសម្រាប់រយៈពេល 21 ថ្ងៃដែលបានទៅដល់ថ្ងៃទី 28 ខែឧសភា អ្នកអង្វរ ជាង 1 លាននាក់ នឹងតមអាហារ ហើយអធិស្ឋានសុំឱ្យ "ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធស្នាក់ចាប់" ពួកគេដោយសម្គាល់បេះដូងនៃ 100 លាននាក់នេះសម្រាប់គោលបំណងរបស់ទ្រង់សម្រាប់អ៊ីស្រាអែល។

សង្ខេប៖ ចូលរួមជាង 1 លាននាក់ដែលនឹងចូលរួមក្នុងការអធិស្ឋានសម្រាប់អ៊ីស្រាអែលជាមួយគ្នាដោយហោចណាស់មួយម៉ោង—តែម្នាក់ឯង ឬជាមួយ 2 ឬច្រើនជាងនេះ (Mt. 18:20) ស្ទើរតែប្រដោយផ្ទាល់—ដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់អ៊ីស្រាអែល ហើយសុំព្រះវិញ្ញាណដើម្បីសម្គាល់ 100 លាននៅថ្ងៃទី 28 ខែឧសភា។

ហេតុអ្វីបានជាយើងមានតម្លៃចំពោះការអធិស្ឋានសម្រាប់ក្រុងយេរូសាឡឹម និងអ៊ីស្រាអែល?

ការប្រើចិត្តជាតិរបស់អ៊ីស្រាអែល (ភិច្ចការ 3:19) និងការសារភាពចម្រុះយេស៊ូជាព្រះមេស៊ី (Mt. 23:39) មានទំនាក់ទំនងយ៉ាងជ្រាលជ្រៅទៅនឹងការយាងមកជាលើកទីពីរបស់ព្រះយេស៊ូ បេសកកម្មដ៏អស្ចារ្យ និង " ជីវិតសេចក្តីស្លាប់" សម្រាប់ផែនដីទាំងមូល (រ៉ូម 11 :15).

ព្រះយេស៊ូនឹងមិនយាងត្រឡប់មកវិញទេ លុះត្រាតែពួកមេដឹកនាំនៅក្រុងយេរូសាឡឹមទទួលស្គាល់ទ្រង់ជាព្រះមេស៊ី តាមទំនុកតម្កើង ១១៨:២៦។

៣៧ «ឱក្រុងយេរូសាឡឹម ក្រុងយេរូសាឡឹម... 39 អ្នក នឹងលែងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ [សេចក្តីយោងអំពីការយាងមកវិញរបស់ព្រះយេស៊ូ] រហូតដល់អ្នកនិយាយថា 'មានពរហើយ ទ្រង់ [ព្រះយេស៊ូ] ដែល យាងមកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះអម្ចាស់ [ដូច្នេះ ដោយទទួលស្គាល់ទ្រង់ជាព្រះមេស៊ី—ទំនុកដំកើង 118 : 26] ។ (ម៉ាថ. ២៣:៣៧-៣៩)

19 ដូច្នេះ ច្បាប់ប្រើចិត្ត ហើយប្រើចិត្តវិញ ដើម្បីឲ្យ អំពើបាប របស់ [អ៊ីស្រាអែល] របស់អ្នក អាចត្រូវបានលុបចេញ ដើម្បី...

20 គាត់អាចចាត់ព្រះយេស៊ូវគឺស... 21 ដែលស្ថានសួគ៌ត្រូវតែទទួល [រក្សា ឬរក្សានៅព្រះលាសសររបស់ព្រះរាជវិហារ] រហូតដល់ត្រានៃការស្តារឡើងវិញនូវអ្វីៗទាំងអស់ ដែលព្រះបានមានបន្ទូលដោយ... ហោរាបវិសុទ្ធ ទាំងអស់របស់ទ្រង់។ (ភិច្ចការ ៣:១៩-២១)

15 ប្រសិនបើ [អ៊ីស្រាអែល] របស់ពួកគេ ត្រូវបានបោះចោលគឺជាការផ្សះផ្សាពិភពលោក តើ ការទទួលយក [របស់អ៊ីស្រាអែល] របស់ពួកគេនឹង ទៅជាយ៉ាងណា លើកលែងតែជីវិតសេចក្តីស្លាប់ [នេះមួយក្នុងភាពពេញលេញនៃ ណុកមាការដ៏អស្ចារ្យ]? (រ៉ូម ១១:១៥)

យើងជឿថា 21 ថ្ងៃ ជាសកល អេសាយ 62 តមអាហារ នេះ នឹងក្លាយជាគោលការណ៍ដ៏ប្រសើរឱ្យមានការបង្កើនល្បឿននៃការសន្តោសព្រះគម្ពីរអំពីអ៊ីស្រាអែលនៅក្នុងព្រះការយល់ព្រះគ្រីស្ទនៅទូទាំងប្រជាជាតិនៅក្នុង ម៉ោងនេះ។ ការតមអាហារនេះនឹងបញ្ចប់នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ថ្ងៃអាទិត្យ ទី 28 ឧសភា។ នៅថ្ងៃនេះ អ្នកជឿ 100 លាននាក់នឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ៊ីស្រាអែលរួមគ្នា ដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងការត្រាស់ហៅរបស់ព្រះតាមរយៈ Jason Hubbard, Eric Watt និងក្រុម "110 Cities" ដើម្បីប្រមូលពួកគេតាមវិធីនេះ 4 ដង ។ ក្នុងឆ្នាំ 2023 ។

សូមមើល [110 Cities.com](http://110Cities.com)—នៅលើ ថ្ងៃទី 17 ខែមេសា អ្នកជឿដូចគ្នា 100 លាននាក់នឹងអធិស្ឋានសម្រាប់មជ្ឈិមបូព៌ាទាំងមូល។

នេះនឹងជា លើកដំបូងក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ ដែលមានមនុស្សច្រើនជាង១លាននាក់នឹងបន្ត៤ម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃសម្រាប់២០ថ្ងៃក្នុងការអធិស្ឋានសុំការសន្តោសរបស់ព្រះសម្រាប់អ៊ីស្រាអែល។ ភាពប្លែកនៃគំនិតដូចគ្នាអំពីការអធិស្ឋាននេះគឺខ្លួនវាផ្តល់ ជាសញ្ញានៃពេលវេលា និងការបង្កើនល្បឿននៃ "ពេលវេលាសម្រាប់ជំនាន់មួយមិនទាន់ត្រូវបានបង្កើតឡើង" ដើម្បីចូលរួមជាមួយគ្នានៅក្នុងគោលបំណងរបស់ទ្រង់សម្រាប់អ៊ីស្រាអែល (ទំនុក. 102:13, 18)។

១៣ អ្នកនឹង... មានចិត្តមេត្តាដល់ក្រុងស៊ីយ៉ូន [ក្រុងយេរូសាឡឹម]; ពេលវេលាដើម្បីអនុគ្រោះដល់នាង បាន ពេលវេលាកំណត់បានមកដល់ហើយ...

18 ការនេះនឹងត្រូវសរសេរទុកសម្រាប់មនុស្សជំនាន់ក្រោយ ដើម្បីប្រយោជន៍ដែលនៅតែត្រូវបានបង្កើតឡើង អាចលើកតម្កើងព្រះ អម្ចាស់។ (ទំនុក. ១០២:១៣-១៨)

ការតមអាហារនេះពេល 21 ថ្ងៃនេះគឺជា "គ្រារបស់អេសធើរជាសកល" (អេសធើរ 4:14-16) ដែលនឹងក្លាយជាការបង់រំលោះដ៏សំខាន់សម្រាប់គ្រាចុងក្រោយបង្អស់របស់អេសធើរជាសកល នៅពេលដែលអ្នកជឿ **រាប់លាននាក់**នឹងចូលរួមក្នុងការអធិស្ឋាន និងយាយដោយគ្នាបានសម្រាប់គោលបំណងរបស់ព្រះ។ សម្រាប់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែល (ដូចដែលបានឃើញនៅក្នុងបទគម្ពីរ) ហើយឈរជាមួយអ៊ីស្រាអែល នៅពេលដែលការប្រឆាំងពួកយូដា កើនឡើងរហូតដល់ព្រះយេស៊ូវទ្រង់យាងត្រឡប់មកវិញ (សេក 14:1-5)។ ការតមអាហារនេះក៏សំខាន់ផងដែរសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ដោយសារអ៊ីស្រាអែលប្រឈមមុខនឹងជម្លោះសំខាន់ៗជាច្រើន។

១៤ «ជឿប្រសិនបើអ្នកនៅស្ងៀម [មិនឆ្លើយតប] នៅពេលនេះ ការសង្គ្រោះ និងការរំដោះនឹងកើតឡើងសម្រាប់ពួកសាសន៍យ៉ាងពិតនៃផ្សេង... តើមានអ្នកណាដឹងថា តើអ្នកបានចូលមកគរក្នុងពេលនេះឬ?»។

១៥ រួចនាងអេសធើរប្រាប់គេឲ្យឆ្លើយទៅម៉ាដេកាយថា ១៦ «ទៅប្រមូលពួកយូដាទាំងអស់ ហើយតមឲ្យអញ...

ខ្ញុំនឹងអ្នកបម្រើខ្ញុំនិងតមដូច្នេះ ខ្ញុំនឹងចូលទៅគាល់ស្តេចហើយ បើខ្ញុំគ្រវីនាស ខ្ញុំគ្រវីនាសទៅ!»។ (អេស. ៤:១៤-១៦)

ខ្ញុំមានអំណរគុណយ៉ាងខ្លាំងចំពោះ Tom និង Kate Hess ដែលបានដឹកនាំ ការអធិស្ឋានក្រុងយេរូសាឡឹម អស់រយៈពេល ៣៦ ឆ្នាំ [jhopfan.org] និងសម្រាប់ Rick និង Patricia Ridings ដែលបានដឹកនាំ Succat Halle! នៅក្រុងយេរូសាឡឹមជិត 20 ឆ្នាំ [sucathalle.com] ក៏ដូចជាក្រសួងអធិស្ឋានផ្សេងទៀតដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុងរយៈពេល 20+ ឆ្នាំចុងក្រោយនេះ។

ក្នុងការតមអាហារនេះ យើងលើកតម្កើងខ្ពស់បំផុតរបស់ព្រះយេស៊ូ ហើយផ្តោតលើការតភ្ជាប់នៃជ័យរបស់ព្រះលើក្រុងយេរូសាឡឹមដើម្បីបំពេញបេសកកម្មដ៏អស្ចារ្យ។ យើងអាចធ្វើបានច្រើនជាងនេះជាមួយគ្នាក្នុង « វិញ្ញាណនៃ យូហាន ១៧:២១-២៣ » ឯកភាព។

ទាញយកសៀវភៅដ៏ចម្រើនឥតគិតថ្លៃ Moravian Miracle ដោយ Jason Hubbard ដែលប្រាប់ពីរឿងដ៏អស្ចារ្យរបស់ Count Zinzendorf ដែលបានរួមបញ្ចូលការអធិស្ឋាន 24/7 (ដែលបានបន្តអស់ រយៈពេល 100 ឆ្នាំ) ជាមួយនឹងចលនាបេសកកម្មប្រយុទ្ធនឹងដំបូងគេក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ។ ស្វែងរកសៀវភៅ PDF នេះនៅ Isaiah62Fast.com ឬមើលរឿងរបស់គាត់នៅលើ YouTube "Zinzendorf the Rich Young Ruler" ឬមើលបទសម្ភាសន៍ថ្មីៗដ៏អស្ចារ្យអំពីគាត់នៅលើ វិទ្យុសំណល់។